

# UC3-J

100 capsules, Herbal combination, Stock No. 1105-8

**U**C3-J is a formula designed to provide nutrients the lower bowel needs to function properly.

This combination contains cooling mucilaginous herbs, which reduce inflammation of sensitive mucous membranes and enhance the elimination of irritants and toxins. This formulation is designed to soothe and build the intestine.

## *Did you know?*

The large intestine, or colon, is the primary site of waste removal. It is also the site of several inflammatory conditions including colitis and Crohn's disease.

Colitis is a chronic disorder in which the mucous membranes lining the colon become inflamed and develop ulcers, causing bloody diarrhea, pain, gas, bloating, and, at times, hard stools.

Crohn's disease causes inflammation that extends deep into the lining of the intestinal wall, frequently causing crampy abdominal pain, diarrhea, rectal bleeding, loss of appetite, and weight loss.

There may be an acute sensitivity among people who contact Crohn's disease or colitis to animal products and the acids they give rise to.

Chewing food very well is essential to emulsify the food and alkalize it with saliva salts, thereby making it soothing and healing to the intestine.

## *NSP Advantage*

100 capsules. Herbal combination.

*Ingredients:* chamomile (*Matricaria recutita*) flowers, marshmallow (*Althea officinalis*) root, plantain (*Plantago major*) herb, rose hips (*Rosa canina*) fruit, slippery elm (*Ulmus fulva*) bark, and bugleweed (*Lycopus americanus*) herb.

The herbs in this formula contain naturally-occurring amounts of chromium, magnesium, and silicon.

*Recommendation:* Take 3 capsules with a meal three times daily.

## **Features & Benefits**

- Soothes inflammatory gastrointestinal tract conditions and promotes healing.
- Relaxes nervousness, which can lead to spastic conditions in the bowel.
- Neutralizes excess acidity.
- Shrinks swelling and tones loose tissues.
- Gives bulk to the stool.
- Promotes the growth of friendly colonic bacteria.
- Traditionally used for ulcers, colitis, Crohn's disease, celiac disease, and other inflammatory conditions of the gastrointestinal tract.

# UC3-J

100 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 1105-8

UC3-J est une formule conçue pour fournir les nutriments dont le côlon a besoin pour fonctionner normalement.

Cette combinaison contient des herbes mucilagineuses rafraîchissantes qui réduisent l'inflammation des muqueuses sensibles et améliorent l'élimination des irritants et des toxines. Cette combinaison est conçue pour apaiser et régénérer l'intestin.

## *Saviez-vous que?*

Le gros intestin, ou côlon, est le site principal de l'élimination des déchets. Il est aussi le site de diverses conditions inflammatoires, y compris la colite et la maladie de Crohn.

La colite est une maladie chronique où les muqueuses qui tapissent le côlon deviennent enflammées et développent des ulcères, causant de la diarrhée saignante, des douleurs, de la flatulence, du ballonnement et, à l'occasion, des selles dures.

La maladie de Crohn cause de l'inflammation qui pénètre profondément la paroi intestinale, causant fréquemment des crampes

abdominales douloureuses, de la diarrhée, des saignements au rectum, la perte d'appétit et la perte de poids.

Ceux et celles qui souffrent de la maladie de Crohn ou de la colite peuvent être sensibles aux produits de source animale et à l'acidité qu'ils provoquent.

Une bonne mastication est essentielle pour émulsifier les aliments et les alcaliniser avec la salive, les rendant apaisants pour l'intestin.

## *Avantages NSP*

100 capsules. Combinaison d'herbes.

*Ingrédients:* Fleurs de camomille (*Matricaria recutita*), racine de guimauve (*Althea officinalis*), plantain (*Plantago major*), fruit de l'églantier (*Rosa canina*), écorce d'orme rouge (*Ulmus fulva*) et lycopo (*Lycopus americanus*).

Les herbes de cette formule contiennent des quantités de chrome, magnésium et silice présents naturellement.

*Mode d'emploi:* Prendre trois capsules au repas trois fois par jour.

## Caractéristiques et Bienfaits

- Apaise l'inflammation dans l'appareil gastro-intestinal et favorise la guérison.
- Diminue la nervosité qui peut provoquer des spasmes dans l'intestin.
- Neutralise l'excès d'acidité.
- Diminue l'enflure et tonifie les tissus relâchés.
- Donne du volume aux selles.
- Favorise la croissance de bactéries amicales dans le côlon.
- Utilisée traditionnellement en cas d'ulcères, colite, maladie de Crohn, coelialgie et inflammation de l'appareil gastro-intestinal.